
Z Á P I S 

 6. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 20. prosince 2022 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Host: Mgr. Jan Podlaha – předseda Komise školství a sportu 

Jednání 6. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Změna rozpočtu města v roce 2022 – č. RM 3/2022 

2. Volby prezidenta republiky – informace 

3. Komise školství a sportu 

4. Výběrové řízení – přestavba zázemí sportovního zařízení 

5. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 5. jednání RM ze dne 13. prosince 

2022 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Michal Pánek a p. Marek 

Nývlt.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Změna rozpočtu města v roce 2022 – č. RM 3/2022 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/45/2022 

Předložen návrh změny rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. RM 3/2022 

zpracovaný pracovnicí FO MěÚ Mgr. Lucií Krejčí. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/340/2022. 

2.  Volby prezidenta republiky – informace 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města, Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Předložena informace o přípravě voleb prezidenta ČR, které se uskuteční 13. – 14. 1. 2023, 

případně druhé kolo voleb 27. – 28. 1. 2023. Volby prezidenta ČR proběhnou v Soběslavi  

v devíti volebních okrscích. Organizačně technické zabezpečení voleb zajišťuje pracovnice 

OOSM MěÚ Bc. Pavlína Chalupská a tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

Společně s prvním kolem voleb proběhne v městských částech Chlebov a Nedvědice volba 

osadního výboru. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/341/2022. 

3.  Komise školství a sportu 

Rada města, za účasti Mgr. Jana Podlahy, předsedy komise školství a sportu RM, projednala 

náplň a činnost komise. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/342/2022. 
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4.  Výběrové řízení – přestavba zázemí sportovního zařízení 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výše uvedeného výběrového řízení. Komise doporučila jako 

vítěze firmu Spilka a Říha, s. r. o., Soběslav, která podala nejvýhodnější nabídku. Na druhém 

místě se umístila firma Jindřichohradecká stavební, s. r. o., Jindřichův Hradec, za cenu 

10.715.000 Kč + DPH.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/343/2022. 

5.  Různé 

Otakar Slezák, Tábor – smlouva o dílo na zajištění koordinace BOZP („Přístavba 

zázemí sportovního zařízení Soběslav“) 
Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/344/2022. 

Diakonie ČCE Rolnička – uspořádání akce „Živý betlém v Soběslavi“ – 23. 12. 2022 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Oznámení akce „Živý betlém v Soběslavi“ 

Předloženo výše uvedené oznámení Diakonie ČCE – středisko Rolnička, Soběslav. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/345/2022. 

KDMS Soběslav – žádost o souhlas s užitím prostředků z investičního fondu 
Předložil: Mgr. Petr Valeš – ředitel KDMS 

Příloha: Žádost o souhlas 

Předložena výše uvedená žádost ředitele KDMS Mgr. Petra Valeše. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/346/2022. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o kulturním programu v rámci 4. adventní neděle 18. 12. 2022. Další 

koncert proběhne na náměstí Republiky 28. 12. 2022 a následně 1. 1. 2023 od 18:00 

hodin se uskuteční slavnostní novoroční ohňostroj.  

Mgr. Michal Pánek 

 V návaznosti na minulé jednání RM informoval o obdržení rozhodnutí Národní 

sportovní agentury na poskytnutí dotace na opravy a údržbu sportovišť. 

 

Jednání RM skončilo v 16:45 hodin.  

 


